
Interpellation om bostäder i
Sörbyarna

Vid de senaste medborgardialogerna i Sörbyarna framkom det önskemål om att få svar på
vad som händer med de två lägenhetshus “doktors och tandläkars” som tidigare använts
av bl.a. socialförvaltningen. Fastigheterna ligger bredvid Sörbygården.
Totalt ca 18 lägenheter vilket är en betydande del bostäder som idag inte används.

Fastigheterna har bedömts ha brandskyddsproblematik vilket gör att man för närvarande
inte får inhysa hyresgäster.
Det är tidigare beslutat att bostäderna ska rivas vilket har lett till en stor oro i bygden om
bostäderna kommer att ersättas med nya lägenheter.
Det finns idag många äldre i sörbyarna som vill flytta från sina stora hus men bo kvar i
området.

Kommunfullmäktige har gett Lulebo i uppdrag att bygga ute på landsbygden, frågan är
om Lulebo ska eller kommer involveras i dessa fastigheter och bygga nytt.

Med anledningen av detta ställer jag följande frågor till kommunstyrelsens vice
ordförande Fredrik Hansson och Lulebos ordförande Kent Ögren.

● Vad är kommunens plan med de berörda fastigheterna?
● Har ni diskuterat om det är möjligt att renovera dessa fastigheter istället för att ev. riva

den?
● Om fastigheterna ska rivas, kommer det att uppföras nya flerbostadshus på samma

plats?
● Är Lulebo involverade i denna process eller kommer det vara en privat aktör som ska ta

ev. projekt?
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